
SHP- kwartaalnieuws  2e kwartaal 2025. 
 
Het algemeen bestuur is bij elkaar geweest op 21 mei. Het platform overleg vond plaats op 
22 april en 10 juni en de achterbanbijeenkomst op 7 april. 
Het DPO overleg vond plaats op 19 juni. 
 
Op 2 april zijn Corry en Lamber naar een bijeenkomst in congrescentrum 073 geweest met 
als thema “Thuis in de Wijk”. Er is gepraat over allerlei experimenten en losse projecten, 
hoewel het een inspirerende bijeenkomst was zijn in deze bijeenkomst geen concrete 
uitkomsten of plannen naar voren gekomen. 
 
Op 3 april was Diny aanwezig bij een bespreking voor het oprichten van een stuurgroep voor 
beter benutten woningvoorraad en een stuurgroep voor Jongerenhuisvesting. 
 
De achterban bijeenkomst van 7 april was een bijeenkomst over duurzaamheid. 
Er wordt gewerkt aan de herijking van het Bossche Duurzaamheidsakkoord, wat eind 2025 
afloopt. 
Hierover willen Gemeente ‘s-Hertogenbosch, de Bossche woningcorporaties en het Stedelijk 
Huurdersplatform (SHP) nieuwe afspraken maken voor de periode 2025 – 2030. 
Voor deze bijeenkomst waren de huurdersorganisaties en alle andere bewoners van ’s-
Hertogenbosch uitgenodigd om over duurzaamheid te praten. Tijdens deze avond spraken 
we met elkaar over hoe duurzaamheid niet alleen goed kan zijn voor het klimaat, maar ook 
voor het woonplezier van huurders en de leefbaarheid in de buurt. Deze ideeën en 
ervaringen helpen bij de afspraken die worden gemaakt in het nieuwe 
Duurzaamheidsakkoord 2.0. 
Aan de hand van onderstaande vragen werden in groepjes de wensen en suggesties met 
elkaar besproken. 
1. Hoe kan duurzaamheid niet alleen goed zijn voor het klimaat, maar ook voor de leefbaar- 
    heid en gemeenschap in de buurt? 
2. Welke verduurzamingsmaatregelen zouden prioriteit moeten krijgen? 
3, Welke duurzame verbeteringen in uw woning zouden het meeste bijdragen aan comfort en 
    woonplezier? 
4. Welke duurzame dingen doet u zelf al? 
5. Hoe kunnen huurders (beter) betrokken worden bij beslissingen over duurzaamheid, 
    verduurzaming en energie besparen in ‘s-Hertogenbosch?  
Hierna kon men per tafel stemmen op welke onderwerpen de gemeente en de woningbouw-
corporaties zich zouden moeten focussen. Hier kwam uit: 
1. Woningen en buurten die bestand zijn tegen hitte, droogte en neerslag. 
2. Hergebruik van bouwmaterialen en afval. 
3, Woningen energiezuinig maken. 
4. Méér groen en biodiversiteit in buurten. 
5. Duurzaam vervoer en deelvervoer. 
6. Woningen van het aardgas af halen. 
7. Sociale duurzaamheid: investeren in contact, ontmoeting en verbinding tussen mensen.  
8. Bouwen met natuurlijke en circulaire materialen. 
Het was een zeer inspirerende avond met een grote opkomst van belangstellenden. 
Voor een uitvoerig verslag en de resultaten van deze avond kunt u terecht op onze SHP-
website site. 
 
Op 8 april en 13 mei is Diny namens het SHP aanwezig geweest bij de bespreking van de 
nieuwe Bewoners Verhuisregeling. Met afgevaardigden van de “HBV’s” van Joost, Zayaz, 
Mooiland en BrabantWonen wordt samengewerkt met de vertegenwoordigers van 
bovengenoemde wooncorporaties en de gemeente ’s-Hertogenbosch om tot een goede 
nieuwe regeling voor de gemeente ’s-Hertogenbosch te komen. 
 



Op 10 april hebben de studenten van Het StudentenAtelier hun eindpresentatie gegeven. Ze 
stellen een Whatsapp-groep voor jongeren voor die zijn geïnteresseerd in het thema Wonen 
en Huren. Ook presenteerden ze flyers met een QR-code, die de aandacht op de Whatsapp-
groep moeten vestigen. Dit idee wordt meegenomen in de werkgroep Jongerenparticipatie 
(corporaties, gemeente en SHP) van 21 mei.  
   
 
Bij de bijeenkomst van  Welkom in de buurt op 22 april waren Lamber, Corry, Marlies en 
vertegenwoordigers van de corporaties aanwezig. Er wordt veel gedaan, Er zijn diverse  
activiteiten in buurten en wijken. Wieke Wijnen gaf een presentatie over ‘De Blauwe Doos’, 
met documentatie over ‘s-Hertogenbosch voor  nieuwe Bosschenaren.  
In juni is er een vervolg afspraak. 
  
In de platformbijeenkomst van 22 april is er een terugkoppeling geweest van de 
bijeenkomsten van de Bewoners Verhuis Regeling  (BVR) door Diny. In deze bijeenkomst 
hebben diverse werkgroepen verslag gedaan van hun werkzaamheden. Deze verslagen zijn 
in dit overzicht opgenomen. 
 
Op 8 mei jl. werd het leer-event 'Besturen met de blik vooruit' georganiseerd door 'S-PORT, 
Huis73 en Galant in samenwerking met de gemeente 's-Hertogenbosch. 
Dit was weer een bijeenkomst in het kader van de beweging #vaniknaarwij. Diny en Lamber 
zijn hier namens het SHP naar toe geweest. Deze keer waren specifiek de bestuurders en 
coördinatoren van vrijwilligersorganisaties uitgenodigd. 
 
In het AB van 21 mei is de stand van zaken betreffende de huurverhoging 2025 en de  stand 
van zaken over nieuwe platformleden besproken, Er is een toelichting gegeven over de 
Monitor prestatieafspraken van 2024. 
 
Op 21 mei was er een bijeenkomst waarvoor jongeren uitgenodigd waren om in gesprek te 
gaan met vertegenwoordigers van de woningbouw corporaties, het SHP en de wethouder 
van ’s-Hertogenbosch. Jula is hier, namens het SHP, naar toe geweest. 
Het thema van deze avond was: Jongeren in gesprek over de wooncrisis en krijg inzicht in je 
eigen wooncarrière. 
Het was een ongelooflijk inspirerende bijeenkomst met professionele begeleiding en waar 
ongeveer 55 jongeren aan hebben deelgenomen. 
Duidelijk werd dat het voorlopig moeilijk is om via Thuispoort aan een sociale huurwoning te 
komen. De jongeren brachten hun wooncarrière in beeld, bedachten creatieve oplossingen 
en gaven een duidelijke toekomstvisie. Een aantal wil zich graag inzetten om de jonge 
woningzoekenden een stem te geven in de vorm van een jongerenraad of panel.  
 
De gemeente ’s-Hertogenbosch heeft samen met Young Changemakers op 22 mei een 
tweede editie van het Klimaatexamen in de raadzaal georganiseerd. Lamber heeft hier aan 
deelgenomen.  
 
In de platform bijeenkomst van 10 juni hebben Ineke van Roosmalen, adviseur Brabant 
Wonen en Veerle van Westen, medewerker van de gemeente ’s-Hertogenbosch, aan de 
hand van een dia presentatie, toelichting gegeven op de Monitor Prestatieafspraken van 
2024. 
Hierna zijn de volgende agenda punten besproken: informeren DPO van 19 juni, Jaarverslag 
2024 en was er een terugkoppeling van de Bewoner Verhuis Regeling (BVR) 
 
Op 12 juni was er een informatieavond voor een tweede Bossche Burgerberaad 
georganiseerd door de gemeente ‘s-Hertogenbosch. 
Lamber is hier naar toe geweest. De volgende punten zijn aan de orde geweest: 

https://wonenbijjoost.us11.list-manage.com/track/click?u=1397192bb7c671abc44080233&id=57c0c02ff0&e=e03eff1043
https://wonenbijjoost.us11.list-manage.com/track/click?u=1397192bb7c671abc44080233&id=57c0c02ff0&e=e03eff1043


*Niesco Dubbelboer (Bureau Burgerberaad) vertelde hoe inwoners zélf met vraagstukken 
aan de slag kunnen gaan. 
• Huub van Mackelenbergh (voorzitter 1e Burgerberaad) vertelde wat we kunnen leren uit het 
eerste traject. 
• Wat moet het tweede burgerberaad absoluut weten? Kunnen ze bij jou langskomen voor            
een werkbezoek? Hoe kan jouw netwerk bijdragen? 
 
In het DPO van 19 juni zijn de volgende punten behandeld: 
Gemeentelijke aanpak gebiedsgericht werken.  
Duurzaamheidsakkoord 2.0 + warmtetransitie bespreken en informeren. 
Besluitvorming over de Bossche aanpak sloop-nieuwbouw, o.a. de werkwijze afstemmen van 
projecten en de Bewoners Verhuis Regeling bespreken. 
Bespreken concept-uitvoeringsprogramma Wonen 2025.  
 
 
Promotiefilmpje SHP staat op deze site onder “wie zijn wij”. 
 
Het SHP heeft ook een facebook account. Je kunt je aanmelden via: 
https://www.facebook.com/groups/580129242922578 

https://www.facebook.com/groups/580129242922578

